

THOUGHT FOR THE DAY, BY FR JOHN MOLONEY

FRIDAY MAY 22nd 2020

TITLE OF OUR REFLECTION: AUTHORITY

"The chief priests and the Pharisees convened the Sanhedrin and said "What are we going to do". John 11:11.

WE ANSWER TO A WIDE VARIETY OF AUTHORITIES FOR THE THINGS WE CHOOSE. ---- The voices of our parents still ring in our head. Values taught in church may have made an impression too. We answer to law and government, boss and company policy, expectations of a spouse and the look in our children's eyes when we disappoint them. We are obliged by the sovereign rules of friendship by cultural norms of our local communities. And if we are believers, we are ultimately responsible to God.

"ULTIMATELY" is a key word. It does not mean last of all, eventually, or on some far off day at the end of time . An ultimate authority is also the original one, the fundamental power to which we are responsible. God's authority is the summit of jurisdiction over the universe. If we serve the highest good, we serve God's purposes. Get ready to discover that lesser authorities will not be pleased with that decision.

FOR MY CONTEMPLATION

"You will never be happy if your happiness depends on getting solely what you want. ---- Change the focus. ---- Get a new center. ---- Will what God wills."Bishop Fulton Sheen.

MY PRAYER

When I bow before you at the center, Lord, the universe of priorities falls into place.

Amen.

(What do thinkLet me know.... Until tomorrow....BE SAFE)

Pensamiento del Dia por Padre John Moloney

Viernes 22 de mayo del 2020

Reflexión: La Autoridad

"Entonces los principales sacerdotes y los fariseos convocaron un concilio, y decían: ¿Qué hacemos?" Juan 11:47

Le damos cuenta a muchos diferentes tipos de autoridades por las cosas que queremos. Las voces de nuestros padres nos siguen en nuestras mentes todo el tiempo. Los valores que aprendimos en la iglesia también nos dejan una impresión. Le damos cuentas a las autoridades federales y al gobierno, a nuestro jefe y a las pólizas de nuestra compañía, a nuestra pareja y a la mirada de decepción de nuestros hijos. Somos obligados por las reglas culturales de la amabilidad o por las normas de la sociedad. Y si somos creyentes, le respondemos a Dios.

“Por último” es la frase clave. No quiere decir al ultima, ni eventualmente, o en algún tiempo en el futuro. Una autoridad ultima también es la autoridad original, el poder fundamental a quien le debemos nuestra responsabilidad. La autoridad de Dios es la cumbre de jurisdicción sobre el universo. Si seguimos lo mejor que pueda haber, estamos siguiendo a Dios. Esten dispuestos a descubrir que las autoridades menores no estarán contentos con esa decisión.

PARA CONTEMPLAR

“Nunca serás feliz si tu felicidad depende en solamente conseguir lo que quieras. Cambia tus atenciones. Crea un nuevo plan. Haz lo que Dios planeo para ti.” Obispo Fulton Sheen

ORACION

Cuando me hinque frente a ti, Señor, las prioridades del universo caerán en su lugar.

Amen

(¿Qué te parece?... ¡Déjamelo saber!... Hasta mañana...Con cuidado)